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Av kontorets tjänsteskrivelse framgår att bygglov krävs om solceller ”avsevärt” påverkar 
bebyggelse som är ”särskilt” värdefull ur kulturhistorisk synpunkt. Det räcker alltså inte 
att solceller bryter mot kulturhistoriska värden. De måste bryta avsevärt på sådan 
bebyggelse som är särskilt värdefull. Dessa mycket högt ställda krav innebär m a o att 
avslag bara kan göras i rena undantagsfall. Solceller av normal typ på taket på ett ganska 
vanligt bostadshus kan inte rimligen uppfylla dessa högt ställda krav för avslag.  
 
Kulturhistoriska värden kan, och får inte, stå i motsättning till utveckling och förnyelse i 
bostadsbeståndet. Såväl begreppet kultur som begreppet historia utesluter inte en 
utveckling i takt med tiden. Solceller är framtiden. Kommunens inställning bör vara att 
underlätta, inte försvåra, för husägare att installera solcellspaneler i en tid då förnybar 
energi behövs mer än någonsin.  
 
Hade jag rösträtt skulle jag stödja bifallsyrkandena.  
 
Ted Wallin  
Miljöpartiet 


